
Modtagne høringssvar fra turismeaktører til kommissorium 
 
 
Kære aktører på turismeområdet 
 
Hermed fremsender vi vores udkast til kommissorium for et nyt tværgående turismeråd.  
 
Hvis I har bemærkninger, inputs mv. til kommissoriet, så send dem til mailen caspe@slagelse.dk 
senest onsdag den 8/11. 
 
Der vil også komme et online-møde, hvor I kan komme med jeres inputs mv. til kommissoriet. 
 
I modtager snarest muligt en indkaldelse til online-mødet. 
 
  
Venlig hilsen 
   

Casper Skov Andersen 
 
Fritidskoordinator/Specialkonsulent 
 
 

 

 

Kultur, Fritid og Borgerservice 
Fritidsafdelingen 
Stenstuegade 3, 1. sal, 4200 Slagelse 

  

 

Mobiltelefon : 40 46 86 87 
   

EAN : 5798007363116 

   

 
Slagelse Kommunes behandling af persondata  
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Kære Casper 
 
Tak for et meget fint oplæg til kommissorium for det tværgående turismeråd. Vi ser frem til at blive 
en del af rådet og er sikre på, at det vil styrke turismeindsatsen i kommunen fremover. 
 
Mht. indstillingen af fordelingen af turismemidlerne til godkendelse i turismerådets styregruppe, har 
vi gjort os nogle overvejelser.  Vi tænker, at det vil kvalificere indstillingen til fordeling af 
turismemidlerne, hvis byernes medlemmer af turismerådet i fællesskab lavede indstillingerne. 
Samarbejdet ville bidrage til innovation, øge den lokale forankring og styrke borgerdialogen på 
turismeområdet. 
 
Vi foreslår derfor at: 
- indstillingerne fra Korsør bliver foretaget af Korsør Erhvervsforening, Korsør Bykontor og Korsør 
Turistråd 
- indstillingerne fra Slagelse bliver foretaget af Slagelse Turistforening og Business Slagelse 
- indstillingerne fra Skælskør bliver foretaget af Skælskør Erhvervsforening, Skælskør Turistforening 
og Skælskør Bykontor 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Anne Gudiksen 
Daglig leder 
Skælskør Bykontor 
Algade 11 - 4230 Skælskør 
Tlf. 30 36 30 66 
info@bykontoret.dk  www.bykontoret.dk 
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Fra: Helle S. Madsen <hsm@event-slagelse.dk>  
Sendt: 20. oktober 2023 10:56 
Til: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk> 
Emne: SV: Kommissorium for nyt tværgående turismeråd 
 
Hej Casper 
 
Grunden til, at Business Slagelse gerne vil have 2 pladser er, at vi pt. ikke har et bykontor i 
Slagelse, ligesom der er i Korsør og Skælskør, og derfor kunne vi godt tænke os at sende en 
bestyrelsesrepræsentant samt undertegnede som koordinator. Dette kunne give rigtig god mening 
eftersom Slagelse er den største detailhandelsby i kommunen. 
 
Ellers har vi ikke andre inputs. 
 
Med venlig hilsen 
 
Helle S. Madsen  
Eventkoordinator 

 

  
 

 
Mobil: 51262299 
Industrivej 1, 4200 Slagelse 
hsm@event-slagelse.dk 

 
 
Fra: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk>  
Sendt: 20. oktober 2023 10:53 
Til: Helle S. Madsen <hsm@event-slagelse.dk> 
Emne: SV: Kommissorium for nyt tværgående turismeråd 
 
Hej Helle  
 
Tak for input. 
 
Sender du et par linjer om, hvorfor I gerne vil have flere pladser end den ene plads, som der er lagt 
op til i kommissoriet? 
 
Så kan jeg tage det med i sagen til KFT, hvor de skal tage stilling til kommissoriet, herunder rådets 
sammensætning.  
 
Har du/I andre inputs til kommissoriet? 
 
God weekend, når du kommer dertil 😊 
 
  
Venlig hilsen 
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Casper Skov Andersen  
Fritidskoordinator/Specialkonsulent 
 
 

 

 

Kultur, Fritid og Borgerservice 
Fritidsafdelingen 
Stenstuegade 3, 1. sal, 4200 Slagelse 

  

 

Mobiltelefon : 40 46 86 87 
   

EAN : 5798007363116 

   

 
Slagelse Kommunes behandling af persondata  

 
 
Fra: Helle S. Madsen <hsm@event-slagelse.dk>  
Sendt: 20. oktober 2023 10:47 
Til: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk> 
Cc: Malene Rask <malcl@slagelse.dk>; Marianne Stentebjerg <maristen@slagelse.dk> 
Emne: SV: Kommissorium for nyt tværgående turismeråd 
 
Hej alle 
  
Business Slagelse vil gerne have 2 pladser i dette turismeråd. Det er Micael Ducan og Helle S. 
Madsen. 
  
Med venlig hilsen 
 
Helle S. Madsen  
Eventkoordinator 

 

  
 

 
Mobil: 51262299 
Industrivej 1, 4200 Slagelse 
hsm@event-slagelse.dk 
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Fra: Mette Blum Marcher <Mette@ceramic.dk>  
Sendt: 26. oktober 2023 19:00 
Til: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk> 
Cc: Malene Rask <malcl@slagelse.dk>; Marianne Stentebjerg <maristen@slagelse.dk> 
Emne: Re: Kommissorium for nyt tværgående turismeråd 
 
 
Kære Casper.  
Tak for mailen. 
Jeg synes først og fremmest, at der lægger mange gode tanker bag initiativet. Og jeg er meget glad 
for at der sættes fokus på turisme. Men jeg synes at det er en markant svaghed, at kommissoriet 
mangler et medlem fra en aktør i “virkelighedens verden”. Det er os ude på attraktionerne som 
møder publikum, gæster og turister. Men ingen samler vores viden og erfaringer op, og vi skal 
tilkøbe ydelser hos de nævnte partnere i udkastet til kommissoriet. 
Vores oplevelse og erfaring på Guldagergaard er, at der har været ekstremt langt til både 
destinationsselskab, men særdeleshed også erhvervsforeningen og bykontorerne. 
Derfor vil jeg opfordre til, at der tænkes i at udvide kredsen, eksempelvis kunne det være en af de 
fire store kulturinstitutioner tilhørende under EBU. På den måde er der sammenhæng når vi som 
institioner også skal levere indenfor turisme.  
Jeg har sat Marianne og Malene cc da vi (de 4 institutioner) netop i dag har mødtes med forvaltning 
og har aftalt tættere samarbejde/dialog om også turisme. 
 
 
 
Bedste hilsner  
Mette Blum Marcher   
CEO / Direktør Fonden Guldagergaard  
Mobil 30119493 
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Fra: Anne-Christine Larsen <Anne-Christine.Larsen@natmus.dk>  
Sendt: 1. november 2023 17:06 
Til: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk> 
Emne: SV: Kommissorium for nyt tværgående turismeråd 
 
Hej Casper, 
 
Mange tak for dit svar. Så er det forståeligt, at sammensætningen i forslaget til det tilsendte 
kommissorium er som den er.  
 
Det er rigtigt vigtigt at sikre relevante interessenters repræsentation i rådet. I Slagelse Kommune 
har vi jo rigtig mange fantastiske og meget forskellige kulturinstitutioner med meget forskellig 
profil, koncept, besøgstal, målgrupper m.m.. 
Det kunne være rigtigt fint, hvis kulturområdet ligesom erhvervsforeningerne er repræsenteret med 
to pladser, således at vi sikrer bedre og bredere repræsentation fra kulturinstitutionerne.  
Jeg vil gerne foreslå, at kulturinstitutionerne får 2 pladser i det nye tværgående turismeråd. 
 
 
Med venlig hilsen / Best regards  
 
Anne-Christine Larsen 
Museumschef / Head of Trelleborg 
 

 
 
Trelleborg / The Viking Fortress Trelleborg 
Telefon / Phone  +45 41206390 
 
Læs om Nationalmuseets behandling af personoplysninger.  
Fra: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk>  
Sendt: 1. november 2023 15:25 
Til: Anne-Christine Larsen <Anne-Christine.Larsen@natmus.dk> 
Emne: SV: Kommissorium for nyt tværgående turismeråd 
 
Hej Anne-Christine  
 
Kulturinstitutioner mv. har ikke været tænkt ind i den oprindelige politiske beslutning vedr. 
turismerådet. 
 
Sammensætningen i forslaget til kommissorium er baseret på den tidligere politiske beslutning. 
 
Men sammensætningen ligger ikke fast på nuværende tidspunkt. 
 
Så hvis du har et bud på, hvem der ellers skal være med i rådet, og hvor mange pladser de skal 
have, så send det endelig min vej? 😊 Så kan jeg tage det med i sagen til KFT. 
 
Mette fra Guldagergaard har foreslået, at kulturinstitutionerne tilsammen skal have 1 plads i rådet.   
 
  
Venlig hilsen 
   
Casper Skov Andersen  
Fritidskoordinator/Specialkonsulent 
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Kultur, Fritid og Borgerservice 
Fritidsafdelingen 
Stenstuegade 3, 1. sal, 4200 Slagelse 

  

 

Mobiltelefon : 40 46 86 87 
   

EAN : 5798007363116 

   

 
Slagelse Kommunes behandling af persondata  

 
 
Fra: Anne-Christine Larsen <Anne-Christine.Larsen@natmus.dk>  
Sendt: 1. november 2023 15:02 
Til: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk> 
Emne: SV: Kommissorium for nyt tværgående turismeråd 
 
Kære Casper, 
 
Mange tak for det gode udkast til Kommissorium for de nye Tværgående 
Turismeråd.  
 
Jeg har et spørgsmål til sammensætning af turismerådet. Umiddelbart er der 
ikke lagt op til repræsentation af aktører fra bl.a. kulturinstitutioner m.m. 
Hvordan vil udvælgelsesprocessen for medlemmer til turismerådet sikre 
repræsentationen af museer, kulturinstitutioner, spisesteder, 
overnatningssteder og andre relevante aktører? 
 
 
Med venlig hilsen / Best regards  
 
Anne-Christine Larsen 
Museumschef / Head of Trelleborg 
 

 
 
Trelleborg / The Viking Fortress Trelleborg 
Telefon / Phone  +45 41206390 
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06. november 2023 
 

Til Casper Skov Andersen, Kultur, Fritid og Borgerservice 
 
Emne: Slagelse Turistforenings bemærkninger til udkast vedrørende 

Kommissorie for turistråd. 
 
Ref.: a. Din mail af 31. oktober 2023, kl. 11:52. 
 b. Møde med Slagelse Kommune af 26. oktober 2023, kl. 14:30. 
 
Kære Casper  
 
Under henvisning til ref. har Slagelse Turistforening modtaget og deltaget i møde 
vedrørende udkast til kommissorie for nyt tværgående turistråd. 
 
På baggrund af ovennævnte har Slagelse Turistforening haft udkast til udtalelse ved 
foreningens bestyrelsesmedlemmer, og har nu modtaget bemærkninger fra 
bestyrelsesmedlemmerne.  
Svarfrist er fra Slagelse Kommune fastsat til 08. november 2023. 
 
Generelt kan anføres, at Slagelse Turistforening ikke har de store bemærkninger til 
udkast, men kan alligevel fremkomme med et par bemærkninger/forslag til udkastet. 

 
Sammensætning. 
Set i sammenligning med de to øvrige turistforeninger og bykontorer i Korsør og 
Skælskør deltager disse organisationer med hver en person. Sammensætningen i 
turistrådet bevirker, at der i princippet er to medlemmer fra hver by, 
Fra Slagelse Turistforening deltager der ”kun” en person, idet Slagelse by ikke er 
repræsenteret med et Bykontor.  
Forslag fra Slagelse Turistforening lyder derfor på, at der gives Slagelse Turistforening 
mulighed for at give fremmøde med to personer i turistrådet, således at 
turistorganisationerne i de tre byer deltager antalsmæssigt i turistrådet på ligeværdig 
vis. 
 
Mødestruktur. 
Af udkast fremgår bl.a., at der skal gives fremmøde i udvalget ca. to gange årligt. 
Slagelse Turistforening finder denne mødefrekvens tilfredsstillende. 
Slagelse Turistforening skal anbefale, at der i udkast til kommissorium fastsættes 
periode for de to møderækker.  
 
 



 
Slagelse Turistforening skal anbefale: 

• At der gennemføres et møde senest medio januar måned, således at alle 
deltagerne i turistrådet har modtaget oplysninger om tildelte økonomiske 
rammer fra Slagelse Kommune for det pågældende år. Det vurderes, at 
turistrådet på denne baggrund i fællesskab bedre kan planlægge aktiviteter for 
året, når det økonomiske råderum er kendt af hver enkelt deltager eller 
organisation i turistrådet. 

 
• Det anbefales, at møderække nummer to i turistrådet gennemføres ultimo 

september måned, således at forårets og sommerens aktiviteter og evt. 
kommende opgaver i efteråret kan drøftes, og der kan indhentes erfaringer gjort 
i løbet af året. 

 
Såfremt der måtte være spørgsmål eller bemærkninger emnet vedrørende bedes 
undertegnede kontaktet på MOB: 2043212 eller på mail: thuesport@gmail.com. 
 

Med venlig hilsen 
 
 

Per Thuesen 
Formand for Slagelse Turistforening 
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Fra: Pia Kimer Jacobsen <pkj@skef.dk>  
Sendt: 7. november 2023 12:52 
Til: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk> 
Emne: SV: Kommissorium for nyt tværgående turismeråd 
 
 
Hej Casper 
 
Tak for fremsendte udkast til kommissorium. Det er meget positivt, at de forskellige aktører sættes 
sammen med udvikling for øje. 
 
Set fra vores stol har uddelte turismemidler ikke tidligere været tænkt ind i en ligning, hvor 2 + 2 
ved samarbejde kan give 5. Det håber vi, at det bliver lagt vægt på i de fremtidige retningslinjer. 
 
Skælskør har over året mange turister i byen, hvor erhverv og turisme, og det samspil der ligger 
her, går hånd i hånd og skal samarbejde. 
 
Det er lidt uklart hvor mange midler, der fortsat skal deles ud af turistforeningerne. Er det 
overvejet, at der lokalt er flere aktører ind over, når der skal indstilles midler til fordeling – netop 
for at sikre synergier? 
 
Vi deltager gerne i det spændende arbejde under hensyntagen til, at Skælskør Erhvervsforening 
drives på frivillig basis, hvorfor mødeaktivitet må forventes at ligge tidlig morgen eller sen 
eftermiddag. 
 
Jeg forsøger at hoppe ind i mødet i morgen eftermiddag, men jeg har, som oplyst, et 
arbejdsmæssigt møde frem til ca. kl. 17. 
 
Venlig hilsen 
 
Pia Kimer Jacobsen 
Formand 
 
Telefon 61566031 

 
   
  

mailto:pkj@skef.dk
mailto:caspe@slagelse.dk


Fra: Jacob A. G. Stryhn <jas@agreement.dk>  
Sendt: 7. november 2023 13:30 
Til: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk> 
Cc: ke@korsoererhvervsforening.dk; sn@q-clean.dk; Malene Rask <malcl@slagelse.dk> 
Emne: VS: Kommissorium for nyt tværgående turismeråd 
 
Kære Casper 
 
Hermed en respondering på det modtaget oplæg til kommissorium for nyt tværgående turismeråd. 
 
Vi noterer os i Korsør Erhvervsforening, at endnu 2 møder skal i kalenderen pr. år – dog med 
forsøgsordning fra nu til 2024 – samt en behandling af flere e-mails undervejs i årshjulet. 
Det fremgår ej heller af oplægget for kommissoriummet, hvor mange økonomiske midler der er 
allokeret til rådet. Endvidere ej heller hvorledes de evt. indkomne forslag skal behandles og 
hvorledes strukturen for valg af støtte vil fremkomme. 
 
Vi vil dog gerne her medgive at den nuværende organisering samt det tilskud der tidligere er 
afgivet, ej har bibragt det output som vi i Erhvervsforeningen ellers har haft en forventning til fra 
den ”kant”, hvorfor vi har måtte starte egne projekter der relaterer sin ind i dette område.  
Nuvel - af samme årsag er det måske fint at komme med en ny struktur, hvilket vi bifalder.  
 
Vi ser dog at de ovenfor nedfældet forhold omkring manglen omkring tildeling og afgørelses-
principper er vigtige af have med i kommissoriumsteksten, da et årligt bidrag vil trække ressourcer 
på frivilligheden i den udvalgte ressource der således fra vores side i Erhvervsforeningen skal 
deltage og dette da vi forventer at det vil blive afholdt (som normalt) i kommunal normal 
arbejdstid.  
 
Umiddelbart kan vi i det modtaget oplæg aflæse at deltagelse på årlig basis vil koste cirka 6.000 – 
8.000,- kroner pr. år i tabt arbejdsfortjeneste fra den udvalgte ressource som erhvervsforeningen 
stiller med  – hvorfor at det er vigtigt at kende de faktuelle tildelingsprincipper fra start, da vi ellers 
ser at vi forpligtiger os til endnu en kommunal møderække som ikke bringer den nytteværdi og 
økonomi som vi gerne ønsker for vores by og projekter  – samt naturligvis også for kommunens 
økonomi ligeså. 
 
Vi havde nok haft et ønske om et mere banebrydende og fornyende oplæg – hvorfor det som det 
nok kan aflæses, pt. også drøftes hos os, om vi mener at det er den rigtige konstellation der tegner 
sig i de opridset målsætninger for kommissoriummet inkl. sammensætninger heraf. 
 
Har ovenstående vakt nogen former for spørgsmål eller kommentarer, så lad os høre herom. Vedr. 
det virtuelle møde i morgen, så er deltager vi ikke. 
 
Cc: KE bestyrelsesmedlem samt Driftskoordinator i Erhvervshuset. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
       Korsør Erhvervsforening , formand 
 
     Jacob A.G. Stryhn 
 
       Direkte telefon: +45 40 36 67 94 
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Fra: info@kongegaarden.dk <info@kongegaarden.dk>  
Sendt: 7. november 2023 20:52 
Til: Casper Skov Andersen <caspe@slagelse.dk> 
 
Emne: Re: Onlinemøde om kommissorium for nyt tværgående turismeråd 
 
Kære Casper, 
Tak for invitationen - jeg havde virkelig gerne deltaget i mødet, men er desværre forhindret. På nøjagtig 
samme tidspunkt har Korsør Erhvervsforening nemlig inviteret mig til et andet og vigtigt møde om 
kunst- og kystsikring i Korsør. Da både Korsør Erhvervsforening og Korsør Bykontor også er inviteret til 
begge vigtige møder, havde det måske været hensigtsmæssigt med lidt koordinering... 
 
Lige en kort kommentar: Ingen bæredygtig turisme uden kultur, så det undrer mig, at kulturen ikke er 
tænkt meget mere med i Turismerådets sammensætning. Kommunens fire 'kulturelle fyrtårne' burde 
være repræsenteret i et tværgående turismeråd, især hvis man i jagten på turister ønsker kulturel 
udvikling og at de store kulturdestinationer i fremtiden spiller en endnu mere fremtrædende rolle end i 
dag. 
 
Godt møde og med ønsket om stærk kulturel repræsentation i turismerådet. 
 
mvh 
 
Henrik Broch-Lips 
Kunstfaglig leder 
Kunsthal Kongegaarden 
 
Email: hbl@kongegaarden.dk 
Mobil: +45 2236 4127 
www.kongegaarden.dk 
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Indstilling omkring det nye Turismeråd 
Fra Skælskør Turistforening  
 
Skælskør Turistforening har i et par år udviklet både principper og retningslinjer for tildeling af 
kommunale midler.  
I disse har vi lagt os tæt op ad Kultur-, Fritids- og Turismeudvalgets principper for tildeling af 
midler. 
Det har for os været en lang proces, da vi arbejder på en egn med mange ildsjæle og turismemæssigt 
gode ideer og tiltag. 
Men det har været en stor inspiration for os. 
 
Vi – en bestyrelse på 5 lokale ildsjæle - modtager omkring 12 ansøgninger årligt om hjælp til 
realisering af events til glæde for befolkningen, deres gæster og turister. 
Vi prioriterer traditionsmæssigt at støtte så mange relevante ansøgninger som muligt, skønt vi godt 
kunne udpege nogle få. 
 
Vi har i Skælskør kun 75.000 kr. til vores disposition. 
 
Et Turismeråd på 14 medlemmer med totalt kun 275.000 kr. til fordeling kan virke voldsomt. Med 
mange medlemmer, som givet ikke har den nødvendige lokale indsigt i hele Slagelse kommunes 
områder, men måske indenfor et fagligt delområde. 
Hvorfor Skælskør Turistforening mener, at Turismerådet kan have sin berettigelse 
 

1. Som økonomisk magtfaktor i forhold til byrådet til fordel for de enkelte turismeområder. 
2. Som inspirator i forhold til brede indsatsområder og lokale emner og ideer. 
3. Som garant for hurtig sagsbehandling i forhold til angivelse af bevilgede beløbsrammer til 

turistforeningerne og tildeling af midler tidligt på året.  
Udbetalingen til en event skal ske tidligt i eventtilrettelæggelsens afsluttende fase, så den 
trygt kan realiseres i sommerperioden. 
Alle tre foreninger har en kasserer. Hvorfor kan han/hun ikke udbetale i stedet for en travl 
kommunal embedsmand/kvinde. 

4. Hvis det betyder, at arbejdsgangen fremskyndes og forenkles.  
5. Hvis man ikke fuldstændigt fratager de enkelte turistforeninger deres lokale viden, indsigt 

og kompetencer. Så kan man lige så godt nedlægge dem. 
Uddeling af kommunale opgaver må vel også indebære en vis grad af tillid. 
 

Skælskør Turistforening er glad for, at der tages hul på en kommunal dækkende interesse for 
turistområdet og vigtigheden af dette emne for kommunens økonomiske fremtid.  
 
Vi har altid ment, at de små midler, som vi administrerer, genererer mange flere kroner i 
kommunekassen, end der blev givet! 
 
Vi ønsker alt godt omkring mødet, den videre planlægning og Turistforeningernes fremtid. 
 
Med venlig hilsen 
På Skælskør Turistforening vegne 
Steen Andresen 
formand  



 
HØRINGSSVAR FRA MUSIKHUSET, KONGEGÅRDEN, TRELLEBORG & GULDAGERGAARD  
 
I forlængelse af mødet den 8. november og vores allerede indsendte individuelle høringssvar, fremsendes 
dette fælles høringssvar fra de fire kulturinstitutioner hørende under EBU-udvalget (MUSIKHUSET, 
KONGEGÅRDEN, TRELLEBORG & GULDAGERGAARD):  
 
Ovennævnte fire professionelle kulturinstitutioner under EBU-udvalget vil meget gerne bidrage med vores 
kompetencer, viden og erfaringer som attraktioner. De fire kulturinstitutioner tiltrækker sammenlagt et 
meget stort antal besøgende og turister til Slagelse Kommune, og de erfaringer vi har opnået, vil vi gerne 
dele og folde yderligere ud end på nuværende tidspunkt. Dette kan sikres ved deltagelse i det nye 
tværgående Turismeråd.  
 
Kulturinstitutionerne har meget stor erfaring med håndtering af, samt at skabe oplevelser for turister fra 
både Danmark og udlandet. Vores fælles synspunkt er, at det nye Turismeråd vil kunne drage fordel af, at 
Slagelse Kommunes professionaliserede institutioner repræsenteres mere fokuseret og med deltagelse af 
flere interessenter, end der er lagt op til i det nuværende udkast til kommissorium.  
 
Det er vores synspunkt, at de fire fyrtårne hørende under EBU-udvalget er attraktionerne, som bidrager til 
at kvalificere turismen på hele Vestsjælland. Derudover mener vi, at spisesteder og 
overnatningsmuligheder bør være en vigtig del af det tværgående råd.  
 
Der er et stort uforløst potentiale i, at der skabes tættere samarbejder mellem frivillige, foreninger og os 
som professionelle aktører.  
 
Vores fælles forslag er, at de professionelle kulturinstitutioner således repræsenteres på samme måde som 
erhvervsforeningerne med to medlemmer.  
 
Med venlig hilsen  
-------  
 
Anne-Christine Larsen  Henrik Broch-Lips  Anete Borg  Mette Blum Marcher  
Trelleborg   Kongegaarden   Slagelse Musikhus  Guldagergaard 


